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Продължихте ли обучението си 
и ако да - къде: (Университет, 
докторска програма)  

Докторант по теоретична химия на Rheinische Friedrich-
Wilhelms-Universität Bonn (Германия), назначен в Max-
Planck-Institut für Kohlenforschung, под ръководството 
на проф. Frank Neese. 

Къде работите в момента и 
какви са основните ви 
задължения и отговорности: 

В момента работя по докторантурата си. Разработвам 
методи за ab initio изчисления на ЯМР константи на 
екраниране и ги прилагам в софтуерния пакет ORCA. 

Обучението във ФХФ ви 
научи/ви помогна/ да:  

Да оценявам сферата на компетентност на различни 
хора – преподаватели, състуденти, административен 
персонал – и да се обръщам към правилния човек, 
кокато имам нужда от помощ. 

Обучението в магистратурата 
ви научи/ви помогна/ да: 

Да използвам всяка възможност за изява и добиване на 
професионален опит; да изготвям постери и 
презентации за научни конференции. 

Критични бележки и/или 
препоръки към обучението в 
магистратурата: 

След завършването си осъзнах, че ми липсва 
задълбочено разбиране на връзката между теоретичния 
модел и компютърната му реализация. Бих препоръчал 
в курса по научно програмиране да се изготвя програма 
например за решаване на уравненията на Hartree-Fock. 

На следващите студенти в 
специалността 
пожелавам/препоръчвам:  

Да бъдат мотивирани и да проявяват самоинициатива, 
за да постигнат по-плавен преход между света на 
образованието и личната кариера. 

Моля прикрепете своя актуална 
снимка. ☺ 

 

 


